



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1177

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

**United Nations • Nations Unies
New York, 1988**

***Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 1177

1980

I. Nos. 18821-18840

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 21 May 1980 to 30 May 1980*

	<i>Page</i>
No. 18821. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Poland:	
Convention on co-operation in the field of culture, education and science. Signed at London on 7 November 1978	3
No. 18822. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Nigeria:	
Agreement concerning public officer's pensions. Signed at Lagos on 26 March 1979	13
No. 18823. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Pakistan:	
Exchange of notes constituting the United Kingdom/Pakistan Retrospective Terms Agreement, 1979 (with schedules and appendix). Islamabad, 26 June 1979	29
No. 18824. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Indonesia:	
Exchange of notes constituting the United Kingdom/Indonesia Retrospective Terms Agreement 1979 (with appendix and schedules). Jakarta, 11 July 1979	43
No. 18825. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Denmark:	
Exchange of notes constituting an agreement further amending the Extradition Treaty signed on 31 March 1873, as amended by the Supplementary Convention signed on 15 October 1935. Copenhagen, 24 August 1979	53
No. 18826. Netherlands and Kenya:	
Agreement on economic co-operation. Signed at Nairobi on 11 September 1970	59

*Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

VOLUME 1177

1980

1. Nos 18821-18840

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 21 mai 1980 au 30 mai 1980*

	<i>Pages</i>
N° 18821. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pologne :	
Convention relative à la coopération dans les domaines de la culture, de l'éducation et de la science. Signée à Londres le 7 novembre 1978	3
N° 18822. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Nigéria :	
Accord relatif aux pensions des agents de la fonction publique. Signé à Lagos le 26 mars 1979	13
N° 18823. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Pakistan :	
Échange de notes constituant l'Accord de 1979 relatif à l'ajustement rétroactif des prêts consentis par le Royaume-Uni au Pakistan (avec tableaux et appendice). Islamabad, 26 juin 1979	29
N° 18824. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Indonésie :	
Échange de notes constituant l'Accord de 1979 relatif à l'ajustement rétroactif des prêts consentis par le Royaume-Uni à l'Indonésie (avec appendice et tableaux). Jakarta, 11 juillet 1979	43
N° 18825. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Danemark :	
Échange de notes constituant un accord modifiant à nouveau le Traité d'extradition signé le 31 mars 1873, tel qu'il a été modifié par la Convention additionnelle signée le 15 octobre 1935. Copenhague, 24 août 1979	53
N° 18826. Pays-Bas et Kenya :	
Accord de coopération économique. Signé à Nairobi le 11 septembre 1970 . . .	59

No. 18827. Netherlands and Philippines:

Agreement concerning co-operation on a regional training programme on food and nutrition planning. Signed at Manila on 1 March 1979 69

No. 18828. Netherlands and International Tea Promotion Association:

Agreement concerning the headquarters of the Association. Signed at The Hague on 30 January 1980 79

No. 18829. Spain and Panama:

Agreement on social co-operation. Signed at Panama City on 27 December 1966 93

No. 18830. Spain and Panama:

Agreement on technical co-operation for the strengthening and expansion of the National Vocational Training Plan of Panama, supplementary to the Agreement on social co-operation between Spain and Panama of 27 December 1966. Signed at Panama City on 17 September 1977 103

No. 18831. Spain and Panama:

Bilateral Administrative Agreement relating to social security (with exchange of notes). Signed at Panama City on 8 March 1978 113

No. 18832. Spain and Panama:

Agreement on a program of technical co-operation in the social and labour fields and for vocational training in Panama, supplementary to the Agreement on social co-operation between Spain and Panama of 27 December 1966 (with annexed protocol). Signed at Panama City on 11 March 1980 127

No. 18833. Spain and Jordan:

Agreement for air services (with annex). Signed at Madrid on 18 May 1977 ... 151

No. 18834. Spain and Mexico:

Agreement on economic and commercial co-operation. Signed at Madrid on 14 October 1977 183

No. 18835. Spain and Romania:

Agreement on cultural and scientific co-operation. Signed at Madrid on 24 May 1979 199

No. 18836. Spain and Equatorial Guinea:

Agreement on maritime transport. Signed at Malabo on 5 December 1979 213

N° 18827. Pays-Bas et Philippines :

Accord de coopération en vue d'un programme régional de formation sur la planification dans les domaines de l'alimentation et de la nutrition. Signé à Manille le 1^{er} mars 1979 69

N° 18828. Pays-Bas et Association internationale pour la promotion du thé :

Accord relatif au siège de l'Association. Signé à La Haye le 30 janvier 1980 .. 79

N° 18829. Espagne et Panama :

Accord de coopération dans le domaine social. Signé à Panama le 27 décembre 1966 93

N° 18830. Espagne et Panama :

Accord de coopération technique pour le renforcement et l'extension du Plan national panaméen de formation professionnelle, complémentaire à l'Accord hispano-panaméen de coopération dans le domaine social du 27 décembre 1966. Signé à Panama le 17 septembre 1977 103

N° 18831. Espagne et Panama :

Accord administratif bilatéral relatif à la sécurité sociale (avec échange de notes). Signé à Panama le 8 mars 1978 113

N° 18832. Espagne et Panama :

Accord relatif à un programme de coopération technique dans le domaine social, du travail et de la formation professionnelle au Panama, complémentaire à l'Accord hispano-panaméen de coopération dans le domaine social du 27 décembre 1966 (avec protocole annexe). Signé à Panama le 11 mars 1980 127

N° 18833. Espagne et Jordanie :

Accord relatif aux services aériens (avec annexe). Signé à Madrid le 18 mai 1977 151

N° 18834. Espagne et Mexique :

Accord relatif à la coopération économique et commerciale. Signé à Madrid le 14 octobre 1977 183

N° 18835. Espagne et Roumanie :

Accord relatif à la coopération culturelle et scientifique. Signé à Madrid le 24 mai 1979 199

N° 18836. Espagne et Guinée équatoriale :

Accord relatif aux transports maritimes. Signé à Malabo le 5 décembre 1979 .. 213